
De reporters van 5A trokken op pad om een interview af te nemen. Tijdens de lessen 
Nederlands leerden ze enkele technieken. Zo ontdekten we dat we best geen ja/nee 
vragen stellen. Tijd om de leerstof toe te passen en enkele mensen aan de tand te 
voelen. We kozen voor mensen met een leuke hobby, een speciaal beroep, enz.  
Geniet van onze schrijfsels! 

JE WERKT BIJ DE VRT ALS GELUIDSMAN. WAT HOUDT DAT 
PRECIES IN? Als geluidsman zorg je er voor dat het geluid, 
zijnde muziek of de stemmen van de presentatoren tot bij 
jouw thuis op de buis geraakt. Ik zelf persoonlijk sta vaak in 
voor rechtstreekse programma’s zoals het Journaal, Terzake 
of De Afspraak. 
 
WAT VIND JE HET LEUKSTE AAN DEZE JOB? Ik vind de 
afwisseling leuk, met vele mensen werken, het is steeds een 
uitdaging om het zo goed mogelijk te brengen. En ik vind het 
ook interessant om van vele dingen op de hoogte te blijven, 
bijvoorbeeld als ik het geluid voor het Journaal verzorg. Dat 
geeft me een betere en bredere kijk op de wereld. 
 
WELKE BEKENDE MENSEN KOM JE SOMS TEGEN? Ze zijn 
bekend, maar voor mij zijn ze gewone mensen, zoals ik en jij. 
Ik kom veel schermgezichten tegen zoals de weerman en 
weervrouw. Ik denk  ook aan nieuwsankers zoals Fatma 
Taspinar, Wim De Vilder, Annelies Van Herck en Riadh Bahri 
enzovoort. Voor jou zijn dat misschien onbereikbare mensen, 
voor mij zijn dit gewoon collega’s.  
 
HOELANG DOE JE DEZE JOB AL? Wel, ik ben nu reeds 35 jaar 
aan de slag als geluidstechnicus. Dus er zit hier een oude man 
voor jou.  Nee, alle gekheid op een stokje, ik voel me nog zeer 
fris in het hoofd en doe deze job nog steeds met hart en ziel. 
 
WAT IS HET BIJZONDERSTE MOMENT DAT JE AL HEBT 
MEEGEMAAKT? Ik heb hier al bijzondere momenten 
meegemaakt, mooie maar ook trieste helaas. Het is voor mij 
een moeilijke keuze en een afweging maken tussen vele 
memorabele momenten. Windkracht 10 maken was voor mij 
bijvoorbeeld een enorme verrijking. Toch is het tijdstip van de 
eerste vliegtuiginslag op 9/11 in Amerika en ook de 
verschrikkelijke aanslagen in Brussel, die mij het allermeest 
zijn bijgebleven. Ze hebben me toen om kwart voor 9 gebeld: 
Kurt, kom zo snel mogelijk naar Brussel. Ik was om iets voor 
10u terplaatse … 

Ik ben toen om 10u met het Journaal gestart en heb die dag 
ononderbroken gewerkt tot 21u. Is dit bijzonder ? Het was een 
geschiedenismoment, ik heb toen dingen gezien die jullie niet 
hebben gezien.  Ik heb in mijn loopbaan vele dingen meegemaakt, 
ik kan evenveel mooie als trieste momenten opnoemen. 
 
WAT ZIJN DE NADELEN VAN DEZE JOB? Het onregelmatig werken, 
24 op 24, 7 op 7 bereikbaar zijn. We hebben nooit een vast uur om 
te beginnen, nooit een vast uur om te stoppen met werken. Dat 
zijn enkele nadelen, er is ook vaak weekendwerk. Ook nooit een 
vaste groep van collega’s hebben is soms een nadeel.  
 
WELKE RICHTING OP SCHOOL MOET JE VOLGEN OM 
GELUIDSMAN TE KUNNEN WORDEN? Ikzelf heb totaal geen 
geluidsrichting gevolgd, maar momenteel zijn er eigenlijk 
opleidingen voorzien als BGM-er: dus Beeld, Geluid en Montage. 
En daaruit kan je dan kiezen of je cameraman, geluidsman of 
monteur wordt.  
 
HOE GA JE OM MET DE STRESS DIE DEZE JOB MET ZICH 
MEEBRENGT? Je leert daar gaandeweg mee om gaan. Het is soms 
vrij stresserend, het moment is daar en als we live op antenne 
gaan, moet alles perfect in orde zijn. Stress kan je ook positief 
gebruiken vind ik. Ik denk dat ik hier vrij goed in ben om kalm te 
blijven in stressvolle situaties en dat ik ook collega’s mee tot rust 
kan brengen op die manier. Het heeft geen zin om te beginnen 
panikeren, ik probeer gewoon rustig te blijven. Een voorbeeld is: 
Er begon vorige week een nieuw sportanker, haar oortje werkte 
niet 3 minuten voor ze op antenne moest. Ik heb er dan alles aan 
gedaan om dit last minute in orde te brengen. Ze had slechts nog 
enkele minuten om plaats te nemen aan haar desk, haar tekst nog 
eens door te nemen en toen was het haar vuurdoop. Ze zei 
achteraf tegen mij, bedankt Kurt om rustig te blijven en me te 
kalmeren want ik was even in paniek. Dus conclusie: stress is een 
slechte raadgever, maar stress kan ook gebruikt worden in een 
positieve zin. 
 
HOEVEEL COLLEGA-GELUIDSTECHNICI WERKEN ER VOOR VRT? 
Wij zijn met een deel vaste mensen in dienst, maar er zijn ook een 
heel aantal mensen die werken bijvoorbeeld met dagcontracten. 
Maar ik denk, in totaal radio en tv, montage, externe bedrijven, 
dat wij ongeveer met een vijftigtal geluidstechnici zijn. 
 
AAN WELKE JOB HEB JE DE MOOISTE HERINNERINGEN? 
Dat is sowieso Windkracht 10. Dat is een reeks met boten, 
helikopters en dat is lang van voor jouw tijd Dorian. Ik vertrok 
maandagmorgen om 4 uur ’s morgens thuis en kwam zaterdag om 
23 uur thuis. Wij hadden draaidagen van 12 of 13 uur. Opnames in 
de Seaking helikopter, opnames in boten, werken met militairen 
waren onvergetelijke momenten. Dat blijft toch wel de job met de 
mooiste herinneringen voor mij. 

KURT MARTENS 



Beste Mamsie ,in welk jaar begon je met werken? Ik studeerde 
af aan de normaalschool van Gijzegem in 1970. Als meisje 
studeerde je toen verder voor lagere schooljuf, of voor 
kleuterleidster. Veel meer bestond er toen niet. Bovendien was 
de normaalschool voor de meisjes van mijn dorp Schoonaarde 
gemakkelijk met de fiets te bereiken.  
 
Hoe kwam je op het idee om in Duitsland als kleuterjuf te 
werken? In Vlaanderen was er toen weinig tot geen werk voor 
kleuterleidsters. We waren immers met heel veel. In Duitsland 
was er toen een groot tekort. Samen met de inspecteur kregen 
alle vrijwilligers de gelegenheid om de kleuterscholen in 
Duitsland te bezoeken en te ontdekken. Diegenen die positief 
reageerden kregen in Duitsland een opleiding Duits aan de 
hogeschool. 7 kandidaten gingen daar op in. 
 
Hoe jong was je toen? Ik was toen 20 jaar. Ik had net een jaar in 
een kindercrèche gewerkt. 
 
Waar had je de Duitse taal geleerd? Aan de hogeschool kregen 
we gedurende 3 maanden een snelcursus Duits maar ook de 
toen gebruikte opvoedingsmethode werd ons aangeleerd. We 
hoorden of lazen geen Nederlands. En na 3 maanden spraken we 
bijna perfect Duits. 
 
Waar en hoe woonde je toen? Op de hogeschool zaten we 
samen met de studenten op kot. Voor ons werk in de 
kleuterschool had de kerkgemeenschap een gemeubeld 
appartement gehuurd waarvan we zelf de huur betaalden. Ik 
deelde het appartement samen met twee meisjes van het dorp 
waar ik vandaan kwam. 
 
Op welke manier kwam je iedere dag naar huis? Omdat de 
afstand zo groot was, woonden we in Duitsland op dat 
appartement.  Tussendoor ben ik in anderhalf jaar maar 3 keer 
naar huis gekomen met de trein. 
 
Op welke leeftijd gaan Duitse kleuters naar de kleuter school? 
De kleuters kwamen toen pas naar school op vierjarige leeftijd. 
 
Hoeveel vakanties hebben ze in Duitsland? 
In Duitsland heeft iedere regio zijn eigen vakantieperiode. De 
zomervakantie telt slechts één maand vakantie. Met Kerstmis en 

MAMSIE DIANE 

Pasen is er één week vakantie en met krokus 
maar 3 dagen. Dat was toen alles. Zelfs op 
zaterdagvoormiddag kwamen de kinderen naar 
school. 
 
Hoe zag de speelplaats er uit? De speelplaats 
was ingericht met aarde, houten tegels en veel 
struiken. Eigenlijk hadden wij toen een groene 
speelplaats. 
Her en der stonden rektoestellen, strek- en 
klimrekken. Er waren geen vastgelegde 
speeltijden. Iedere juf ging met de klas buiten 
wanneer daar behoefte aan was. Bij goed weer 
speelden de kleuters zolang ze het leuk vonden. 
Bij regenweer bleef iedereen gewoon de hele 
dag in de klas 
 
Wat was het verschil tussen het Duitse en het 
Vlaamse kleuteronderwijs? Het schooljaar 
startte in mijn school op 1 augustus en eindigde 
op 30 juni. 
De eerste maand na de grote vakantie gingen de 
kleuters maar een halve dag naar school. De 
school startte ’s morgens om 9u00. Alle kleuters 
werden opgevangen in één groot lokaal. Daar 
verwelkomden ze elkaar en werden er liedjes 
gezongen en versjes opgezegd. Daarna ging elke 
juf samen met de kinderverzorgster en haar 
kleuters naar haar klas.  
De kleuters kregen in de voormiddag een glas 
warme melk en een koek. De ouders moesten 
daarvoor zo een 10 mark of 5 euro per week 
betalen, wat toen veel geld was. 
 
Er was geen eetzaal. Elk kind ging ’s middags 
naar huis. Om 12u werden de kinderen door de 
ouders opgehaald. En in de namiddag kwamen 
ze van 14u tot 16u terug naar school. Er was dan 
ofwel vrij spel (spelen met houten 
onbeschilderde blokken in alle formaten of 
gezelschapsspelletjes)  ofwel gezamenlijke 
activiteiten (zingen, dansjes aanleren, vertellen 
van verhalen). Met poppen werd er niet 
gespeeld, die waren niet aanwezig op school. 
Schilderen en tekenen met kleurpotloden 
gebeurde heel regelmatig. Maar prikken, 
knippen en lijmen leerden de kindjes niet. 
De derde kleuterklas maakte in de namiddag 
mappen ter voorbereiding van het 1ste leerjaar. 
Daarin werden de kinderen getoetst om te kijken 
of ze klaar waren voor de overgang naar het 
eerste leerjaar. 
  
Het was een heel avontuur. Ik keer nog steeds 
met veel plezier terug naar Duitsland. 
 



Wanneer ben jij gestart met karate? Ik ben begonnen 
met karate toen ik 16 jaar was, dus ondertussen zal dat 
34 jaar geleden zijn want ik word dit jaar 50 jaar. Dus ik 
ben er al even mee bezig.  
 
Je hebt gekozen voor Shotokan als stijl, waarom?  Ja dat 
klopt, toen ik jong was, was er hier in Brakel maar 1 club 
en die gaf de Shotokanstijl, dus ik had niet veel keuze. 
Dus uit noodzaak heb ik die stijl gekozen. Dat is dan 
uiteindelijk ook uitgegroeid tot mijn eigen stijl.  
 
Wou je ooit stoppen met karate, waarom?  Ik ben een 
drie-viertal jaar gestopt, eigenlijk niet echt gestopt, maar 
ik ben naar Gent gaan studeren en zoals dat vaak gaat 
was dat moeilijk te combineren met de studies. Dan heb 
je minder tijd om karate te doen. Het stond toen op een 
laag pitje. Ik heb dat dan terug opgepikt toen ik ben 
beginnen werken in Brussel. Daar was een karateclub op 
het werk.  Ik heb me daar direct ingeschreven en ik heb 
zo mijn hobby verdergezet op het werk.  
 
Waarom ben je begonnen met lesgeven?  Ik had hier 
thuis de luxe om een klein zaaltje te hebben, waar ik zelf 
trainde met een vriend, onder ons 2.  En stilletjes aan 
kwam dan de vraag van andere vrienden die kinderen 
hadden. Die vroegen dan : “Kan jij mijn dochter of zoon 
geen training geven en les?” Het is begonnen met 1 
meisje die dan mee kwam met haar vader.  En die bracht 
dan vriendjes mee en zo is dit dan uitgegroeid tot een 
echte club.   
 
Wat vind je het leukste aan lesgeven en wat is het 
minst leuke?  
Het leukste aan lesgeven is dat je de studenten ziet 
vooruitgang boeken. In het begin is het allemaal moeilijk, 
en het is heel leuk om te zien dat na een paar maand ze 
een kata (stijlfiguur) al van buiten kennen, dat je ziet dat 
ze een bepaalde techniek correcter beginnen uit te 
voeren. Het minst leuke, wel met mijn werk is het heel 
moeilijk soms. Ik heb heel onregelmatige uren. Ik kan 
dan ook niet altijd aanwezig zijn op de trainingen. Voor 
de rest zie ik eigenlijk alleen maar positieve punten. Ik 
ben heel graag bezig met anderen iets bij te brengen. 
Wat ben je er mee om zelf iets te leren dat je dan niet 
kan verder doorgeven aan iemand anders.  

JO DUPONT 

Heb je ooit deelgenomen aan wedstrijden, waarom wel of niet?  
Ik heb, gans in het begin, toen ik ook nog ju jitsu deed, 
deelgenomen aan wedstrijden. Maar ik vond dat dit niet strookt met 
de stijl van karate. Karate is een levenswijze, dat is geen competitie. 
Je moet je niet constant meten met iemand anders, je moet niet 
persé de beste willen zijn. Je ziet dat vandaag iedereen alles ziet als 
een competitie, maar karate is een verdedingssport. Het is vooral de 
bedoeling dat je zelfdiscipline leert, dat is veel belangrijker. Ik zeg 
altijd: een gewonnen gevecht is een vermeden gevecht. Je moet je 
kunnen verdedigingen tegen een aanval, dat kan alleen als je zelf 
ook een aanval kan uitvoeren, maar competitie, nee. In karate zit 
alles, zowel judo, ju jitsu,  klemmen, worpen,… Als je je richt op 
competitie dan neem je er 1 aspect uit. Karate is alles, het geheel, je 
verliest dan al de rest. Ik wil het volledige plaatje.  
 
Ben je ooit al in Japan, waar alles begon, geweest? Ik ben al in 
Japan geweest, met de Franstalige federatie omdat ik toen nog in 
Brussel werkte. We zijn toen naar de internationale 
kampioenschappen karate gaan kijken. We hebben dat toen 
gecombineerd met een rondreis door Japen. Dat was een van mijn 
mooiste reizen. Je ziet dan echt hoe de Japanners leven.  Dat is een 
gans andere levensstijl dan bij ons. Je kan daar zien hoe de Samoerai 
destijds alles bepaald hebben, dat zit er nog ingebakken. Er is veel 
meer discipline doorheen het dagelijkse leven. Ik kan je dat zeker 
aanraden om ook eens te doen.  
 
Welke invloed heeft jouw hobby op jouw werk als politieagent en 
kan je dit makkelijk loslaten? Dat is geen makkelijke vraag. In de 
politieschool leer je ook technieken die je al dan niet mag 
toepassen: om iemand te immobiliseren, om een persoon die je 
moet arresteren, die moet mee. Je krijgt die technieken mee in de 
school. Maar soms val ik inderdaad terug op mijn eigen instincten 
en technieken. Maar op al die jaren als politieagent heb ik die 
technieken nog maar weinig moeten gebruiken, iemand 
meesleuren, klemmen. Ik ben wel echt zen, ik kan veel beter 
relativeren. Je kan iemand veel beter meekrijgen door een gevecht 
te vermijden. In een gevecht zijn er alleen maar verliezers. De 
dialoog is veel beter, zodat er respect is voor elkaar. Daar komt 
karate zeker van pas. Dus ja en nee, omdat het een levenswijze is. Ik 
ben veel rustiger in alles, klaar voor dialoog.  
 
Waar ben je het meeste fier op? Ik zal het meeste fier zijn als ik zie 
dat leerlingen van mij ooit misschien een zwarte gordel zullen halen. 
Ik ben zelf ook heel fier op mijn eigen zwarte gordel, dat is een 
ganse belevenis. Je hebt al die jaren daar hard voor gewerkt, 
getraind en dat wordt dan eindelijk beloond. Je hebt niets voor 
niets, dat zal jij ook wel merken als je verder gaat met karate. Als ik 
zie dat iemand doorgroeit en zijn examen goed aflegt, dan ben ik 
ook heel fier.  
 
Wat is jouw grootst tip voor iemand die wil starten met karate?  
Een tip is nooit opgeven. Je kan alles wat je wil bereiken zolang je 
maar niet opgeeft. Een tip is ook dat je niet mag starten met karate 
met het idee van ik ga hier leren vechten. Het moet eerder een 
roeping zijn. Het is veel meer dan een sport, het is een levensstijl, 
discipline, respect tonen voor jezelf en een ander, gezond leven. En 
daarnaast komt het fun-aspect er bij. Je kan goede vriendschappen 
opbouwen, samen werken en samen uitgroeien tot een zwarte 
gordel.  
  
Dank je wel dat ik jou mocht interviewen. Dat is graag gedaan. Het 
waren goede vragen Jonas. Tot op de volgende training.   
 



Op welke leeftijd ben je begonnen met atletiek? Op 10 jaar.  
 
Waarom en door wie ben je gestart met deze sport Ik ben 
gestart met atletiek op aanraden van de dokter, want ik ben 
geboren met een afwijking aan mijn rug. Ik heb twee wervels die 
aan elkaar gegroeid zijn. De dokter had toen gezegd dat ik toen 
moest gaan sporten om die rug te verstevigen. Ik was eerst 
gestart met judo, maar dat was mijn ding niet. 
 
Welke disciplines vind je het leukste? Toen ik klein was deden 
we van alles, zoals kogelstoten en verspringen. Maar ik zag al rap 
dat dat niets voor mij was. “Heb je mij al eens goed bekeken?” 😊 
Ben ik een sterke gast? Nee, ik was zo een beetje een freel ventje 
met heel lange benen en een klein bovenlichaam. Bij de jeugd 
deed ik heel graag de 1000m en daarna ben ik begonnen met het 
afstandslopen. 
 
Hoeveel keer train je per week? Als ik in een 
marathonvoorbereiding zit dan train ik tien keer per week en 
anders zeven keer per week. Maar dat is niet alleen lopen. Daar 
zitten ook krachttrainingen in, stabilisatieoefeningen en een 
beetje stretchoefeningen. Niet vergeten, ook veel naar de kine 
gaan ook hé! En rusten is ook een training voor mij. 😉 
 
Welke blessures heb je al gehad?  Heb je eventjes tijd? 😊 Ik ben 
al 3 keer geopereerd aan mijn achillespees, 3 keer aan mijn knie 
en 2 keer aan mijn rug. Ik heb ook al 1 keer een gebroken knie 
gehad en 1 keer een overbelaste heup. Ik heb eigenlijk het 
meeste last gehad aan de pezen van mijn voeten en heb ook al 3 
keer mijn enkel gebroken. Ik heb dus al veel gerevalideerd en al 
veel bij de kine moeten gaan. 

STIJN DE VULDER 
Op welk moment wist je dat je talent had voor lange 
afstand lopen? Toen ik in het zesde leerjaar zat was ik 
uitgenodigd op het internationale gala in Nijvel. Daar 
waren alle beste atleten van Nederland, Frankrijk en 
België die tegen elkaar moesten lopen. Daar was ik 
goed van voor. Daar ben ik dan opgeroepen geweest 
door de Belgische Bond, de atletiekliga om Provinciale 
en Nationale trainingen te gaan doen. Vanaf dat ik 
scholier was (13-14 jaar) mocht ik naar de 
topsportschool gaan in Hasselt, maar samen met mijn 
ouders hebben we beslist om dat niet te doen. Wij 
hebben toen beslist om in Geraardsbergen naar school 
te blijven gaan omdat ik mijn vrienden niet wou 
verliezen en omdat we niet alles 100% op atletiek 
wouden zetten. Je weet ook waarschijnlijk dat er niet 
veel geld te verdienen valt bij atletiek? 
 
Waar en op welke leeftijd heb je je allereerste 
wedstrijd gedaan?  De allereerste wedstrijd waar ik aan 
deelgenomen heb was een veldloop in Ronse, toen ik 
tien jaar was. Dat is al bijna 30 jaar geleden. 
 
Wat eet je meestal vóór en na een wedstrijd? Vóór 
een wedstrijd eet ik nooit vezels en groenten, ik eet 
alleen een witte boterham met banaan of honing. Soms 
stop ik het broodje ook eerst even in de oven. Dus veel 
snelle suikers. Na een wedstrijd moet je zorgen dat je 
veel proteïnen en eiwitten neemt zoals bvb. een 
recoveryshake. 
 
Zijn er bepaalde rituelen dat je doet vóór een 
wedstrijd om geluk te       hebben? Zo ja, welke? Zo 
nee, waarom niet? Ja, vroeger had ik altijd hetzelfde 
liedje dat ik gebruikte. Ik droeg ook dezelfde sokken en 
soms ook zelfs hetzelfde broekje. Ik had ook vaak 
dezelfde volgorde van aankleden. De vrouw van mijn 
trainer kwam heel vaak mee om te supporteren en zij 
speldde altijd mijn nummer op. Als zij mijn nummer 
opspeldde, liep ik altijd goed. Wanneer ik het deed, liep 
ik niet goed. Dus vanaf dan moest zij dat altijd doen. 
Eigenlijk een beetje zot hè?! 
 
Wat is de mooiste overwinning uit je carrière? De 
mooiste was in 2016 toen ik Belgisch kampioen ben 
geworden op de marathon in Eindhoven in Nederland. 
Ik ben ook ooit eerste blanke geweest in Amsterdam 
marathon. Dat wil dus zeggen een van de grotere 
stadsmarathons van de wereld, was ik de eerste blanke. 
Dat vond ik wel tof. Het was zelfs zo hard dat toen ik 
binnenkwam, ik emotioneel werd als ik het stadion 
binnenliep.  
In mijn jeugd ben ik ook al een paar keer Belgisch 
kampioen geweest, maar dat heeft nooit zoveel indruk 
gemaakt als op de marathon. Dat waren dan kortere 
afstanden zoals 5000 m en 10 000 m. De marathon is 
toch iets speciaals. 
Dit jaar ben ik in mijn categorie (de masters) zelfs nog 
Belgisch kampioen geweest bij de halve marathon. 



Wat is Macota eigenlijk? Macota is een sportclub waar je 
majorette (met stok) en trommelen kunt doen. Je kunt er ook 
met de pomponnetjes dansen en leren om majorette met de 
vlaggen (colorguard) te doen.    
  
Hoe heb je je hobby leren kennen? Via mijn buurmeisje en 
mijn vriendinnen op school die al lid waren … 
  
Wanneer ben je begonnen met macota? Ik ben begonnen in 
2015 en was toen 5 jaar oud.  
  
Waarom ben je begonnen? Om meer tijd te kunnen 
doorbrengen met mijn vriendinnen en buurmeisje. Het leek 
mij ook gewoon een leuke sport om te proberen. 
  
Waar ben je begonnen? Ik ben begonnen met Macota in 
Idegem, het dorp waar ik woon. En ik sport daar nu nog altijd. 
  
Wanneer doe je een show? Ik doe elk jaar een show in 
november. Die is in zaal De Reep in Geraardsbergen. 
Daarnaast doe ik elk jaar ook verschillende wedstrijden.  
  
Wanneer train je voor Macota? Ik zit ondertussen al in groep 
4 en train elke vrijdag van 20u tot 21u. 
  
Wat is je favoriete trucje? Dat is een loep voor en achter mij 
doen met mijn stok en die daarna onder mijn been gooien en 
vangen. 
  
Wie is je leerkracht? Mijn leerkracht is Karen De Pester. Ik 
vind haar een heel goede en leuke leerkracht. 
 
Heb je nog tips om een trucje te leren? De belangrijkste tips 
zijn eigenlijk veel oefenen en niet opgeven als het  niet direct 
lukt. 
 

Dag Leen, wat doe jij voor werk? Ik werk in een labo 
Pathologische anatomie-Histologie, als medisch 
laborante. 
 
Waar doe jij jou werk? In het UZ Gent . 
 
Wat was de keuze om daar te werken ?  
Ik heb mijn stage daar gedaan en ik vond zowel het 
werk als de collega’s leuk. 
 
Wanneer ben je begonnen met jouw werk?  
In het jaar 2007.  
 
Wat is het leukste dat je gedaan hebt?  
Het leukste is dat ik alles van technieken kan in het 
labo en daardoor veel afwisseling heb en dat vind ik 
leuk. 
 
Wat is het minst leukste dat je al gedaan hebt? 
Autopsie op grote personen.  
 
Hoelang heb je gestudeerd om deze job te doen?  
4 jaar.  
 
Hoeveel uren werk je op een dag? Ik werk 8 uren op 
een dag.  
 
Hoeveel collega’s heb je? 10 vaste collega’s heb ik.  
 
Wil je uitleggen of je werk belangrijk is voor de 
mensheid? Wij onderzoeken stukjes weefsel of grote 
organen van patiënten. Wij proberen te vinden hoe 
het komt dat ze ziek zijn. Als we het gevonden 
hebben kunnen we de patiënten misschien genezen. 
Dus dit is belangrijk voor alle patiënten. 

YELANA LEEN 



Dag Wouter,  vanwaar kwam de inspiratie om te gaan 
werken in de bosontginning? Van thuis uit. Als kind ging 
ik met mijn vader mee naar het bos en spendeerde elk 
weekend en elke vakantie in het bos met bomen afzagen 
en brandhout maken. 
Welke machines heb je nodig? We hebben een kraan op 
rupsen en voor de lange afstanden gebruiken we de 
boomsleper. 
Hoe zaag je het best een boom af? Eerst bepaal je de 
valrichting, dan zaag je de val-kip. Zo valt de boom in de 
richting die je wilt. Soms moet je de boom overduwen 
met de kraan of de sleper. 
Welke kledij moet je dragen? Speciale veiligheidskledij: 
een zaagbroek, speciale schoenen, een helm en 
gehoorbescherming met communicatiesysteem. 
Wat zijn de gevaren van jouw beroep? Het is één van de 
gevaarlijkste beroepen ter wereld, ik heb al enkele 
collega’s verloren door vallende takken.  
Heb je je al eens gekwetst? Al verschillende keren: 
ontwrichte knie, oogkwetsuren (3x), gebroken ribben, 
snijwonden, aanval hoornaars, … 
Wat gebeurt er met de bomen? Verschillende dingen: de 
mooie stammen gaan naar de houtzagerij voor planken 
en meubels of export. De mindere stukken gaan naar de 
papierfabriek of worden verwerkt tot brandhout. 
Mag je zomaar waar en wanneer je wilt een boom 
afzagen? 
Neen, dat mag niet. Je hebt de nodige vergunningen 
nodig zoals een kapvergunning. Ook tijdens de schoontijd 
(1 april tot 1 juli) mag er niet gewerkt worden om het 
broedseizoen van vogels en kleine dieren niet te 
verstoren en de groei van planten en bloemen. 
Welke dieren zie je zoal in het bos? Van fazanten en 
konijnen tot kleine muizen en mollen. Onlangs hebben we 
een gekwetste buizerd naar het opvangcentrum gebracht 
in Geraardsbergen. 
Is het vandaag nog altijd jouw droom job? Ja, maar het is 
moeilijker geworden door de nieuwe wetten en 
richtlijnen van Natuur en Bos en door de 
weersomstandigheden. 

Stel jezelf even voor.  
Wat doe je voor werk?  
Ik ben 27 jaar en woon  
in Brakel met mijn  
vriend Wesley en onze 
2 kinderen, Stef en  
Inaya Herregodts.  
Ik heb mijn diploma  
behaald als zorgkundige  
in 2017, maar ik ben  
tewerk gesteld als  
verzorgende. 
 
Hoe heet het bedrijf  
waar je werkt? Het  
bedrijf waar ik voor  
werk heeft de naam  
I-mens gekregen, vroeger had het bedrijf de naam 
“Solidariteit voor het gezin”, maar dat is veranderd sinds ze 
samen gekomen zijn met de Bond Moyson, die nu de naam 
Solidairs heeft gekregen. 
 
Wat is jouw taak als verzorgende? Ik sta in voor het 
verzorgen van de oudere personen zowel man als vrouw, 
dus het wassen van de personen, boodschappen doen , 
kleine huishoudelijke taken: dweilen, stofzuigen,.. luisterend 
oor bieden, maaltijd bereiden, financiële zaken. 
 
Waarom heb je deze job gekozen? Ik heb eerst 7 jaar in de 
horeca gewerkt namelijk in een bistro/restaurant bij mijn 
broer, maar ik ben veranderd van job door de 
coronaepidemie en ben beginnen werken bij i-mens omdat 
mensen verzorgen in mijn bloed zit. 
 
Wanneer ben je begonnen? ik heb in 2021 gesolliciteerd bij 
I- mens, dus ik ga nu 3 jaar aan het werk zijn. 
 
Welk contract heb je? Ik heb een deeltijds contract van 
32uur. 
 
Hoe is je dag ingedeeld? Mijn dag is ingedeeld in 7u, ik start 
namelijk om 8u en heb gedaan met werken om 15u. 
  
Zijn er doorgroei mogelijkheden? Ik denk dat er wel 
mogelijkheden zijn om door te groeien maar tot nu toe heb 
ik daar nog geen vraag naar gehad. Ik zie mezelf niet aan een 
bureau zitten een volledige dag. Ik ben graag bezig en zit niet 
graag stil. 
  
Wat is de gemiddelde leeftijd van de werknemers? Dat 
varieert bij ons, iedereen komt aan bod bij ons dit is heel 
ruimdenkend. De meeste leeftijdsgenoten zijn tussen de 20 
en 60 jaar. 
  
Wat doe je in je vrije tijd? Eerst en vooral  uitblazen na een 
werkweek en genieten van het weekend. Daarnaast ga ik 
gaan wandelen, speel ik padel, hou ik me bezig met mijn 
gezin, en zorg ik voor het huishouden. 

Cynthia Wouter 



Wat doe je als werk? Ik doe verschillende dingen voor werk. 
Wat vind je leuk aan je werk? Ik vind het leuk dat het altijd verschillend is. 
Wat is je lievelings  werk? Ik vind niet alles leuk. 
Wat vind je moeilijk aan je werk? Ik vind het moeilijk omdat het saai is.  
Om hoe laat ga je werken?  Ik ga om 7u45 gaan werken. 
Hoelang werk je al? Ik werk al 34 jaar. 
Op welke leeftijd begon Je te werken? Ik begon al te werken van m’n 20 jaar. 
Hoeveel medewerkers heb je? Ik heb 100 medewerkers op mijn werk. 
Hoezo werk je op arcor? Dat was mijn eerste keuze dat ik kreeg. 
Heb je nog tips voor als iemand nieuw is op je werk? Ik zou zeggen probeer je best te doen 

DENIS 

Welke job doe je? Ik ben treinbegeleider bij de NMBS. 
 
Is het leuk om te werken of is het lastig? Ik doe mijn werk 
graag, er zijn leuke momenten maar ook lastige. De leuke 
momenten overheersen wel. De lastige momenten zijn een 
deel van de job. Ik doe mijn job heel graag. 
 
Moet je je haasten of is het een rustige job? Ik moet mij soms 
haasten, soms krijgen we niet veel tijd tussen 2 treinen. In een 
station komen we soms toe met een trein waar we afgelost 
worden door een collega en waarna we ons moeten haasten 
om onze volgende trein over te nemen. 
 
Wat moet je doen als je in panne staat met de trein? Als we in 
panne staan met de trein zijn er bepaalde procedures die we 
moeten volgen .Als er een defect is in de wagons of aan de 
deuren is dit mijn taak om deze op te lossen, is het defect aan 
de remmen of aan de locomotief dan is het aan de bestuurder 
om dit op te lossen. Lukt het niet om zelf het probleem om te 
lossen dan is er een hulplijn waarnaar kan gebeld worden en die 
helpen dan van op afstand. Maar veel dezelfde problemen 
komen voor en worden dus door ervaring opgelost. 

Hoelang werk je ongeveer? Ons werk word ingedeeld 
in diensten van minimum 6 uur en maximum 9 uur. Dus 
bijvoorbeeld vandaag doe ik een dienst van 8u35, 
morgen 7u10 enzovoort. 
 
Heb je tips als iemand dit ook wil worden? Als iemand 
treinbegeleider wil worden is het een vereiste dat je je 
middelbaar diploma hebt. Na een sollicitatiegesprek is 
er een opleiding van ongeveer 5 maanden, zowel 
theorie als praktijk. Er zijn verschillende 
examenmomenten waar je telkens voor moet slagen. 
 
Zou je je beroep willen veranderen of is het te leuk? Ik 
doe dit al 23 jaar en vind mijn job nog steeds leuk en 
sinds dit jaar ben ik ook monitor wat inhoud dat ik 
leerlingen meeneem om hun alles te leren van wat ze 
moeten doen als treinbegeleider, wat ik ook super leuk 
vind om te doen. 
 
Wie zijn je partners als je er hebt? De treinbegeleider is 
mijn belangrijkste partner want we moeten op elkaar 
kunnen rekenen tijdens de treinrit. Ook de personen op 
de seinpost zijn heel belangrijk want zij zorgen voor het 
vlotte verloop van het verkeer, zij regelen de seinen. 
Dan hebben we nog mensen waar ik naar kan bellen die 
als ik problemen heb met reizigers zorgen voor 
tussenkomst van politie, ambulance, enzovoort. 
 
Ik hoor dat je ook films kijkt, welke als ik dit mag 
vragen? 
Je hebt mij natuurlijk al eens horen zeggen dat ik naar 
films kijk, maar dit is op momenten dat we stand-by 
zitten. Dat is voor als we moeten inspringen voor 
collega’s. Als ik stand-by ben dan kijk ik naar een 
politieserie. 
 
Welke knopjes gebruik je in de yrein? 
Er zijn heel veel knopjes in de trein, maar wat ik het 
meeste gebruik is een sleutel, een heel speciale sleutel. 
Die sleutel gebruik ik voor de deuren te sluiten. Deze is 
dus heel belangrijk en moeten we altijd bij ons hebben. 
 
 



Wanneer ben jij  begonnen met jouw YouTube kanaal? Ik 
was begonnen in het jaar 2017, op 15 december. 
 
Waarom ben jij begonnen? Ik ben begonnen  omdat ik 
problemen had met mijn gezondheid. Maar doordat ik niet 
constant op een plaats wou blijven zitten heb iets gestart 
dat mij bezig houdt en waardoor ik niet veel zou moeten 
bewegen. 
 
Wat was jouw eerste video? Het was over nieuw, populair 
speelgoed. Het was eerst voor kinderen. Dat thema was 
heel populair wanneer ik gestart was op YouTube, zo dacht 
ik ook dat ik succes zou hebben. 
 
Waarom ben jij veranderd van thema? Het maken van 
video’s voor kinderen was echt niet mijn ding. Na een tijdje 
vond ik het al niet meer leuk. Het was ook niet succesvol en 
daarom ben ik gestopt. 
 
Waarom ben jij begonnen met het maken van kunst? Als 
kind was ik heel creatief, maar door de oorlog moest ik alles 
achterlaten. Later waren wij  ook gevlucht naar hier, België. 
Hier was het niet makkelijk om creatief te zijn, omdat ik 
altijd moest werken om geld te verdienen. Als mijn 
gezondheid niet slecht zou zijn zou ik nog steeds gewoon 
werken.  Maar met geluk ben ik begonnen met iets creatief 
en is mijn gezondheid ook ondertussen veel verbeterd. 
 
Hoe heb jij het geleerd? Ik heb het meeste zelf geleerd, of 
via de andere kanalen door video’s te kijken en proberen na 
te doen, of door mee te doen aan een workshop waar ik 
feedback terugkreeg en sneller vooruitgang had in wat ik 
deed. 
 
Van waar haal jij die ideeën? Meestal haal ik mijn ideeën 
van op het internet of Pinterest. Ik wil altijd mijn eigen, 
unieke creaties maken met materialen die ik al bij de hand 
heb of kan kopen.  
 
Hoe maak jij dat? Ik maak al mijn creaties met mijn handen 
en alleen, zonder hulp. ook gebruik ik mijn computer om 
enkel mijn video’s te editen. 
 
Welke spullen gebruik jij meestal? Meestal gebruik ik 
karton, verf, klei, een lijmpistool en nog veel spullen … 
 
Vind jij dat leuk en waarom? Ik vind het heel leuk, omdat 
het mijn droom toen ik klein was. Het was iets dat ik altijd 
wou doen en dit is ook iets dat mij heel blij maakt. 

MALIKA JONAS 
Wat inspireert jou om te koken? Wij werken samen met 
boeren die voor ons groenten kweken. Zij volgen de 
seizoenen en wij laten ons inspireren door wat er bij hen 
op het veld groeit. 
  
Welk gerecht maak je het liefst? Witloofrolletjes met 
ham en kaas, omdat dit mijn lievelingsgerecht is. 
  
Wat is jouw favoriete keuken (land)? Mijn favoriet land is 
Japan omdat zij een heel pure keuken hebben.  Ze hebben 
een traditionele manier van eten bereiden zonder 
invloeden uit andere landen. 
  
Hoe ben je chefkok geworden? Mijn ouders hadden een 
restaurant en in het weekend hielp ik al vroeg mee.  Ik 
kreeg de smaak te pakken en ik ging naar de hotelschool. 
  
Wat is het geheim voor een perfecte smaakbalans? Veel 
proeven en je afvragen of alle basissmaken (zoet, zuur, 
zout en bitter) in balans zijn en dan bijkruiden indien 
nodig.  Door iets veel te doen word je er goed in. 
  
Welke kooktechniek vind je het leukst om toe te passen? 
Fermenteren! Groenten, vruchten en zelfs zuivel kan je 
laten fermenteren om meer smaak te krijgen. Door een 
goede bacterie, schimmel of gist krijg je een heel andere 
smaak zoals yoghurt, kaas, azijn,... 
  
Hoe blijf je creatief in de keuken? Gaan eten, een goed 
kookboek of zelfs een wandeling De natuur kan heel 
inspirerend werken. 
  
Wat is het meest uitdagende gerecht dat je maakt? 
Kimchi, het is een gerecht die oorspronkelijk uit Zuid-
Korea komt maar wij maken er een Belgische versie van.  
Het is een kool die gefermenteerd wordt met chilipeper, 
gember en look.  Het is heel kruidig en pikant, niet voor 
mietjes! 
  
Welke ingrediënten mogen nooit ontbreken in jouw 
keuken? Peper en zout!  In bijna elk gerecht heb je peper 
en zout nodig.  Een lekkere azijn om een gerecht wat 
frisheid te geven is ook onmisbaar. 
  
Wat is jouw tip voor de mensen die thuis koken? 
Een goeie kok moet altijd proeven, enkel zo kan je weten 
of je goed bezig bent.  Volg je recept de eerste keer altijd, 
pas daarna kan je het aanpassen en experimenteren .  
Wel alles noteren! 



Vanaf welke leeftijd wou je politieagent worden? Toen ik nog 
naar school ging was het mijn droom op professioneel wielrenner 
te worden. Omdat dit niet lukte besloot ik, toen ik 19 jaar was, 
om politieagent te worden. 
 
Op welke leeftijd ben je gaan studeren? Eerst moest ik examen 
doen. Toen ik slaagde kon ik starten aan de opleiding bij de 
politie. Ik was toen net 20 geworden. 
  
Hoe lang moest je studeren voor politie? De opleiding duurt 1 
jaar. Deze opleiding is verdeeld in een theoretisch gedeelte, 
sport, praktijkoefeningen en stage. 
  
Waar ben je gaan studeren? Ik ben gaan studeren in Gent  
  
Op welke leeftijd mag je op pensioen? Dit is eigenlijk niet voor 
iedereen gelijk. Dat is van verschillende factoren afhankelijk. 
Eerst mocht ik op 85 jaar met pensioen. Dat veranderde naar 61 
jaar. Ik moet dus 3 jaar langer werken voor ik op pensioen kan. 
  
Hoeveel uur moet je minstens werken? Normaal moet je op een 
dag 7.36u werken. Op een week moet je dus 38u werken. Er zijn 
natuurlijk ook dagen dat we veel langer moeten werken dan 
7.36u. 
  
Hoeveel soorten graden bestaan er bij de politie? Er bestaan 5 
graden. Dat zijn: het hulpkader, het beveiligingskader, het 
basiskader, het  middenkader en het officierenkader. 
  
Hoe veel dagen verlof heb je in een jaar? Bij de politie heb je 32 
dagen verlof. 
  
Welke interventie is je het meest bijgebleven? Dat was toen ik 
nog in Ninove werkte. Ik heb toen 3 autodieven gearresteerd. 
We kwamen ze op het spoor via het tracking systeem van de 
auto. De dieven zetten het op een lopen. Ik volgde ze door 
tuinen van mensen. We moesten hiervoor over omheiningen 
springen. Daarna liepen we over velden in de richting van een 
bos. Mijn collega moest afhaken. Ik bleef volgen. In het bos 
liepen de boeven zich vast en kon ik ze arresteren. 
 
Hoe veel afdelingen bestaan er bij de politie? Er bestaan 7 
basisfunctionaliteiten: Interventie, lokale opsporing en 
onderzoek, onthaal, openbare orde, politionele 
slachtofferbejegening, verkeer en wijkwerking. 
Bedankt voor het interview en tot de volgende keer. 

JURGEN 

Paulien, waarom ben je begonnen met gitaar 
spelen?  
Omdat ik vroeger heel graag gitaar wou spelen. 
Vroeger speelde ik ook vaak met plastieken gitaartjes, 
daarna heb ik dan een echte gitaar gekregen.  
 
Hoelang speel je al gitaar?  Ik speel al gitaar van mijn 
7 jaar.  
 
Waar volg je les en hoe verloopt dat? Ik volg les in 
Click-Trac in Hemelveerdegem bij meester Steve en 
dat is privé les. Dan zit ik in een kamertje. Het is elke 
zaterdag maar als het een feestdag is krijg ik geen les.  
 
Hoeveel uur per week speel je gitaar? Elke dag speel 
ik sowieso een kwartier gitaar. Dat is dan 1u en een 
half per week.  
 
Wat wil je later bereiken met je gitaar? Ik wil niet 
bepaald muziekartiest worden, ik wil gewoon eens 
spelen op familiefeesten maar het is niet dat ik wil 
beroemd worden. Maar als dat gaat … graag.  
 
Hoeveel kost een gitaar? Het is te zien welk merk het 
is, sommige, zoals Le Paul, zijn echt super duur maar 
dan heb je de gitaren in Click-Trac zelf en die zijn iets 
minder duur. Ik denk dat dat rond de 50 of 100 euro 
kost.  
 
Hoeveel snaren heeft een gitaar? 6 snaren. We 
hebben daar een trucje voor om het te onthouden: 
“Een aap die geen bananen eet.”  
 
Wat is het leukste liedje dat je kan spelen op je 
gitaar?  
No time to die.  
 
Wie is je favoriete gitarist? Ik vind Paul Lenders wel 
leuk.  
 
Welke soorten gitaren bestaan er?  Er bestaan heel 
veel soorten gitaren zoals: een rock gitaar, een 
gewone gitaar, een flamingo gitaar, ukelele en een 
bas gitaar maar er bestaan nog veel andere soorten.  

PAULIEN 



Hoelang doe je al aan atletiek? Ik doe al 4 jaar aan atletiek. 
Waarom ben je begonnen met atletiek? Ik moest aan atletiek doen van mijn 
mama omdat ze dat een basissport vindt. Atletiek wordt de moeder van alle 
sporten genoemd omdat daarin drie menselijke basisbewegingen 
voorkomen: springen, gooien en lopen. 
Welke kledij, schoenen en andere materiaal heb je nodig om aan atletiek te 
doen? Je hebt gewoon goede sportkledij nodig, ook goede loopschoenen en 
als je een veldwedstrijd doet heb je schoenen met noppen nodig. Dit worden 
ook wel spikes genoemd. Je kan sportkledij kopen met het logo van de club 
erop, maar dit is geen verplichting. Bij elke wedstrijd moet je wel het truitje 
van de club aan hebben en daarop je loopnummer spelden. 
Welke onderdelen zijn er in atletiek? Er zijn springonderdelen, 
werponderdelen en looponderdelen. De springonderdelen omvatten 
verspringen, hinkstapspringen, hoogspringen, polsstokspringen. De 
werponderdelen bestaan uit kogelstoten, kogelslingeren, speerwerpen en 
discuswerpen. De looponderdelen zijn sprinten, middellange afstand, lange 
afstand, estafette, hordelopen en steeplechase. 
Welk onderdeel doe je het liefst? Ik doe het liefst de werponderdelen. 
Voorlopig oefenen we enkel kogelstoten, maar nog niet op kogelslingeren en 
discuswerpen. Dit doen we met een ijzeren bal van 2kg. Als voorbereiding op 
het speerwerpen, oefenen wij bij de jeugd met een vortex. Dit lijkt op een 
klein rugbyballetje met een staartvin. Het is een licht voorwerp en is veiliger 
voor kinderen om te oefenen met gooien. 
Hoe zien je trainingen eruit? Allereerst moeten we 4 toertjes lopen op de 
piste als opwarming. Daarna is het “loopscholing”. Dit zijn allerlei 
opwarmingsoefeningen en stretchoefeningen. Vervolgens spelen we loop- 
en tikspelletjes. Al spelend leren we veel technieken bij. De werponderdelen 
en springonderdelen worden nog niet zo vaak getraind bij de jeugd. Er zijn 2 
trainingen per week: op donderdagavond en op zaterdagvoormiddag. Dit 
telkens van anderhalf uur. 
Hoe ziet atletiek eruit als je aan competitie doet? Allereerst verzamelen we 
aan het tentje van de club. Bij een veldloop moeten we eerst samen met 
onze trainer opwarmen en het parcours verkennen. Dit doen we al joggend. 
Bij de start verzamelen we allemaal achter de eerste lijn. Bij het eerste teken 
zet iedereen zich klaar aan de tweede lijn. Bij het startschot mag je pas 
vertrekken. Je hebt spikes nodig als je aan veldlopen doet. Op mijn leeftijd 
(categorie: pupilen 2) moet je 1 000 meter lopen. Aan indoorwedstrijden heb 
ik nog niet deelgenomen. Wel heb ik al eens deelgenomen aan een 
jeugdmeeting, zowel indoor als outdoor. Dit is een soort wedstrijd met 
verschillende onderdelen maar waar er geen klassement wordt bijgehouden. 
Iedereen krijgt op het einde een medaille.  
Wat is er zo leuk aan atletiek? Ik vind kogelstoten en estafette het leukst.  
Wat vind je niet leuk aan atletiek? Sprinten en lange afstanden lopen doe ik 
niet zo graag. Kan je enkele tips geven hoe je aan atletiek moet beginnen? 
Zorg ervoor dat je een goede conditie hebt en investeer in goede schoenen 
en goede kleren. 

ARTUUR 
Wat doe jij van werk? Ik werk in een 
recyclage- en betonbedrijf te 
Geraardsbergen. 
 
Wat doe je op uw werk? Ik doe samen met 
mijn collega de planning van de containers , 
opnemen van telefoons + de mails. Ook ben 
ik verantwoordelijk van de grond die bij ons 
binnen en buiten gaat ( wat wil zeggen als 
mensen bij ons aarde komen storten of 
containers bij ons binnen komen gaat dit in 1 
grote beton box daar komt dan een firma 
potjes aarde van ophalen en daarvan wordt 
dan een code op gegeven en aan de hand 
daarvan weet ik of er grond naar je tuin mag 
komen of naar een andere grote firma die 
deze verwerkt) 
 
Hoelang moet je op uw werk zijn? Mijn 
werkdag start om 8u30 – 17u  
 
Hoeveel pauze heb je op één dag? Ik heb één 
pauze op mijn dag 
 
Hoelang duurt uw pauze? Mijn pauze duurt 
30 min  
 
Hoeveel bedrijven hebben jullie? Wij hebben 
3 hoofdbedrijven: Ascoop, Rebuco en M&V 
Containers. 
  
Hoelang doe jij dit werk al? Ik werk hier al 
ongeveer 5 jaar 
 
Welk werk deed je hiervoor? Ik heb 1 in de 
zorg gewerkt ( zowel in het rusthuis als in de 
thuiszorg) En dan heb ik in AD Delhaize 
gewerkt  
  
Waarom ben je veranderd van job? Ik ben 
veranderd omwille van de uren voor de 
kinderen. 
 
Mocht je nog een andere job kiezen, welke 
zou het dan zijn ? Dan zou ik graag een eigen 
bedrijf hebben ( koffie huisje of een 
broodjeszaak) 

CELINE 



Welke studie heb je gevolgd? Voor mijn vak heb ik in het 
conservatorium van Brussel dramatische kunst gevolgd. 
 
Wie was jouw lievelingsleerkracht? 
Dat is meester Frans De Staerke, hij gaf les op het Sint-
Augustinus. 
 
Wat wou je worden als kind? Ik wou 
vrachtwagenchauffeur worden maar Ik zou Rijkswachter 
moeten worden voor de traditie van de familie verder te 
zetten. 
 
Naar welke acteur kijk je op? Dustin Hofman dat is een 
acteur die een schitterende rol gespeeld heeft in Rainman 
*regenman* 
 
Wat is er leuk aan FC De Kampioenen en wat minder? Het 
was leuk dat we veel gelachen hebben, maar wat de 
mensen niet weten is dat we ook veel gediscussieerd 
hebben op de sets. 
 
Wat is jouw lievelingsaflevering van FC De kampioenen? 
Dat is De bende van Boma.  
 
Waar werd FC De Kampioenen opgenomen? Het interieur: 
in het café, villa Boma, restaurant BTW, antiekwinkel enz. 
was in de studio 5 VRT.  Het voetbalveld en buitenkant van 
het café was in Emblem bij Lier. 
 
Welke muziekinstrumenten speel je? Mijn 
hoofdinstrument is gitaar. Ik speel ook piano en op de 
trompet. 
 
Wanneer is je volgende optreden? Dat is 1 maart bij rijke 
mensen thuis voor een vriendenfeest. 
 
Wat wil je nog de komende jaren doen? Terug opkomen 
in de verkiezing voor Brakel, ook nog muziek schrijven. En 
een documentaire maken van brouwerijen in België. 

MARIJN DEVALCK 

Hallo Bram, waar moeten we jou van kennen? Je kan me 
kennen van YouTube met Cemi, padel Brakel,  voetballen bij 
Olsa Brakel, van bij mij op school Het Kasteeltje en van de 
kampen tijdens de zomervakantie van padel. 
 
Hoe heb jij Cemi leren kennen? Cemi is dicht in de buurt van 
mij en mijn vriendin komen wonen en zo hebben we hen 
ontmoet. 
 
Waar zie je jezelf binnen 10 jaar? Ik zie mezelf als leerkracht 
LO en ik blijf voetbal spelen. Ik wil een eigen huis hebben en 
waarschijnlijk ook kindjes. 
 
Ben je van plan om zelf video’s te maken zonder Cemi, zoja 
waarom? Neen, ik doe dat uit vriendschap voor Cemi en heb 
zelf te weinig kennis ervan om zelf iets op te starten. 
 
Zijn er nadelen aan de beroemdheid door Cemi? Nee, alle 
aandacht die de fans geven is super leuk en dat geeft ook de 
bevestiging dat we goed bezig zijn. 
 
Wat is jouw ander beroep? Ik ben leerkracht LO. 
 
Heb jij ook nog andere hobby’s? Mijn hobby’s zijn voetbal, 
padel, tennis en lopen. 
 
Waar ben je begonnen met padel? Ik ben 4 jaar geleden 
begonnen met padel in de opleiding voor leerkracht LO. 
 
Hoe zijn ze bij jou gekomen om padelles te geven? De 
kapitein van Olsa Brakel heeft zijn eigen Padelclub 
opgestart, hij wist dat ik padel speel dus zo zijn ze bij mij 
terechtgekomen. 
 
Nu mijn allerlaatste vraag: als je zou moeten kiezen, zou je 
dan padel of voetbal kiezen? Ik zelf zou voor voetbal kiezen 
omdat ik het zelf heel graag doe en omdat ik het al doe van 
mijn 4 jaar. En ook omdat er daar veel geld mee te 
verdienen is. 

BRAM 



Wat is jouw beroep ? Ik ben kleuteronderwijzer, voor 
kinderen tussen 4 en 5 jaar, in een school ‘De Wijze Eik’ in 
Mariakerke, naast Gent. 
 
Hoelang doe je dit beroep al? Ik ben gestart in 1984, het is 
dus mijn 40ste jaar. De eerste tien jaar heb ik op heel wat 
scholen ervaring kunnen opdoen. Sinds 1994 ben ik 
vastbenoemd op mijn school in Mariakerke.   
 
Hoe kwam je erachter dat je dit beroep leuk zou vinden?  
Ik ben een aantal jaren actief geweest als monitor in de 
jeugdwerking en ik vond dat leuk. Ik hield ook van het 
creatief bezig zijn zoals knutselen, tekenen of schilderen. 
 
Wat zijn je dagelijkse taken? Uiteraard vooral met mijn 
klas bezig zijn, de 2de kleuterjaar. Mijn belangrijkste taak is 
om de kinderen voor te bereiden op het gebied van taal en 
wiskunde en daarvoor moet ik dagelijks veel 

ANN DEWAELE 

voorbereidingen maken. Daarnaast zijn er toezichten, 
besprekingen met collega’s en gesprekken met ouders.  
 
Wat vind je het allerleukste aan je werk? De uitdaging van 
de kinderen en de dagelijkse variatie. Alle kinderen zijn 
anders. Elk kind heeft zijn eigen kwaliteiten en beperkingen, 
vragen en noden. Het is telkens een uitdaging om hier op 
een gepaste manier mee om te gaan. Ik heb nog altijd 
evenveel passie voor mijn werk. Het is heel leuk om ‘mijn’ 
kinderen te zien evolueren en dat ik daarbij ‘een beetje’ 
geholpen heb. 
 
Als je 1 ding aan jouw beroep kon veranderen, wat zou dat 
dan zijn? Minder administratie. Dat weegt voor mij heel 
zwaar, vooral omdat ik geen computermens ben. Il wil met 
mijn kindjes bezig zijn, niet met een laptop! 
 
Hoe is je beroep geëvolueerd in de loop der jaren? 
Kinderen en ouders zijn mondiger geworden. Ze stellen 
meer vragen. Het maakt het allemaal intensiever maar ik 
ben daarin mee geëvolueerd. Er zijn meer begeleidings-
methodes gekomen, wat meer werk heeft meegebracht 
maar tegelijk ook een beter zicht op het niveau van de 
kinderen. Er zijn ook meer anderstalige kinderen die meer 
aandacht en zorg vragen, vooral op vlak van taal en gedrag. 
Meer collega’s werken deeltijds omdat veel van hen het niet 
meer zien zitten om voltijds te werken door de druk. 
 
Welke kwaliteiten zijn nodig om jouw beroep goed uit te 
oefenen? Het is, volgens mij, een soort roeping. Ik zou 
zeggen kinderen graag zien en graag met hen bezig zijn, 
maar ook veel geduld hebben (lach). 
 
Wat was je anders geworden als dit beroep niet was 
gelukt? Dat is een moeilijke vraag want ik wou niets anders 
doen. Ik denk dat ik dan  verpleegster was geworden. 
 
Welke tips heb je voor iemand die jouw beroep zou 
kiezen? Er gewoon voor gaan met volle overtuiging, zoals 
voor alle beroepen. Als je denkt dat iets voor jou is en dat je 
dit lang zal moeten doen, dan is het belangrijk dat je goed 
nadenkt en u afvraagt of het echt voor jou is .. 



Wat doe je voor werk? 
Ik ben een treinbegeleider op de internationale trein 
‘Eurostar’. 
  
Wanneer ben je begonnen met deze job? 
In 2007 ben ik begonnen aan de NMBS (Nationale 
maatschappij van de Belgische spoorwegen) als 
treinbegeleider op de binnenlandse treinen. Sinds 2016 
werk ik op internationale treinen. Voor Eurostar (voorheen 
Thalys) werk ik al sinds november 2017. 
  
Waarom wou je deze job doen? 
Deze job sprak me aan, omdat het geen 9-to-5 job is. Je 
werkt in een internationale omgeving en komt allerlei 
mensen tegen. Zo heb ik onder meer al Dries Mertens, de 
zanger van Meteoor, Adamo, ons koningspaar en talrijke 
andere mensen mogen ontmoeten. Het voelt een beetje 
aan alsof je steeds op reis bent. 

BJORN 

Wat is het leukste wat je ooit meegemaakt hebt tijdens je 
job? Onlangs mocht ik de sneeuwtrein begeleiden van 
Brussel naar Bourg-Saint-Maurice (een stadje in de Alpen). 
Iedereen was in opperbeste stemming want ze gingen allen 
een weekje skiën. Eénmaal voorbij Lyon, reden we met de 
Eurostar door een schilderachtig landschap met 
besneeuwde bergtoppen. Kortom een fijne ervaring. 
 
Wat wil je later bereiken? Ik doe nu de job waarvan ik al 
mijn hele leven gedroomd heb. Misschien binnen een jaar of 
10 zou ik wel een team van train managers willen sturen. 
Dan wordt je eigenlijk MTM, dat betekent manager van de 
trainmanagers.  
 
Welke studies moest je volgen? Eigenlijk kan iedereen, die 
het secundair onderwijs afgewerkt heeft, treinbegeleider 
worden. Hiervoor volg je een opleiding bij de NMBS. Om 
trainmanager te worden bij Eurostar, word je geselecteerd 
en moet je opnieuw een specifieke opleiding volgen voor 
het bedienen van internationale treinen. Talenkennis is 
daarbij een vereiste. Ikzelf heb graduaat hotelmanagement 
gestudeerd. 
 
Waarom moet je nog steeds studeren voor je job? 
Herhaling van de reglementering is super belangrijk. Wij 
krijgen daarbij verschillende herhalingslessen door het jaar 
heen. Als er iets gebeurt aan boord, moet je gepast kunnen 
reageren. Als er brand uitbreekt in de trein bijvoorbeeld, zijn 
er verschillende procedures die we moeten kennen om de 
reizigers te evacueren. 
  
Wat is het minst leuke wat je ooit meegemaakt hebt 
tijdens je job? Agressie en gauwdiefstallen zijn de minst 
leuke dingen. Het gebeurt dat er zakkenrollers (dieven) aan 
boord komen en de tassen van de reizigers stelen.  
 
Welke kwaliteiten moet je hebben voor deze job? 
Vooreerst moet je sociaal zijn. Daarenboven moet je 
stressbestendig, punctueel en georganiseerd zijn. Zoals 
eerder gezegd, moet je verschillende talen machtig zijn. 
 
Wie zijn je collega’s? Ik heb een 400-tal collega-
trainmanagers komende uit 4 landen: België, Frankrijk, 
Nederland en het Verenigd Koninkrijk.  

Lente (5A) krijgt een puppy. 
 
Edward (5A) is in de krokusvakantie op skireis 
geweest.           
 
Lennert (5A) zijn nonkel en tante gaan trouwen. 
 
Louis (4A) geeft een nieuwe nicht gekregen. 
 
Wout (6A) zijn tante is zwanger. 
 
Dina (3A) heeft een nieuw nichtje gekregen. 

Raf (6B) zijn nicht is zwanger. 
 
Elise (5A) haar plusmama gaat verhuizen. 
 
Camille (4A) haar hondje is een paar dagen geleden 
gestorven. 
 
Felix (5B) zijn plusmama is zwanger. 
 
Constantijn (3A) zijn opa  
is overleden. 
 
Luna (3de kleuterklas) haar  
hondje is gestorven. 


